
 

Zápis z jednání AS FPH ze dne 7. 6. 2023 
 

Přítomni: Džbánková, Hanzlík, Machek, Mareš, Král, Rathouský, Pokorný, Majerechová, 

Martínez, Procházka, Reml, Krejčí, Badie, Soukupová, Lorencová (přítomna od 

bodu č. 1) 

Omluveni: Horová, Palíšková 

Neomluven: -- 

Hosté: Hnilica, Poláchová, Opleštil 

Program jednání 

1. Návrh členů Disciplinární komise FPH 

2. Zpráva o hospodaření FPH VŠE za rok 2022 

3. Návrh rozpočtu FPH VŠE na rok 2023 

4. Výroční zpráva o činnosti FPH za rok 2022 

5. Volební řád AS FPH 

6. Různé 

Hlasování o programu jednání: 
Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

1) Návrh členů Disciplinární komise FPH 

Návrh usnesení: AS FPH schválil předložený návrh členů disciplinární komise FPH VŠE. (viz příloha 1) 

Hlasování: 

Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

2) Zpráva o hospodaření FPH VŠE za rok 2022 
 
Návrh usnesení: AS FPH projednal a schválil předloženou Zprávu o hospodaření FPH VŠE za rok 2022 
(viz příloha 2) 
 



 

Hlasování: 

Pro: 15  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 
3) Návrh rozpočtu FPH VŠE na rok 2023 
 
Návrh usnesení: AS FPH projednal a schválil předložený Návrh rozpočtu FPH VŠE na rok 2023 (viz 
příloha 3) 
 
Hlasování: 

Pro: 15  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

4) Výroční zpráva o činnosti FPH za rok 2022 
 
Senátor Hanzlík uvedl, že na str. 14 u bodu 2.1.2 chybí několik slov. Správné znění je: „Cílem 
magisterského studijního programu Arts management je připravit absolventy pro uplatnění ve vyšších 
ekonomických manažerských a vedoucích pozicích ve sféře ekonomiky a podnikání v kultuře“. 
 
Návrh usnesení: AS FPH projednal a schválil předloženou Výroční zprávu o činnosti FPH za rok 2022 (viz 
příloha 4) 
 
Hlasování: 

Pro: 15  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

5) Volební řád AS FPH 
 
Návrh usnesení: AS FPH schválil aktualizaci Volebního řádu FPH (viz příloha 5).  
 
Hlasování: 

Pro: 15  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 



 

6) Různé 

1. Senátor Pokorný informoval o stížnostech studentů na využívání mnoha platforem a tlumočil jejich 

zájem o sjednocení a primární využívání Moodle. Senátor Martínez uvedl, že ohledně známkování je 

primární systém InSIS, Moodle má za účel zlepšit pedagogický výkon, MS Teams je potom platforma 

určená ke komunikaci. Senátorka Lorencová uvedla, že směrem je sjednocení platforem, ovšem InSIS 

zůstane centrálním systémem pro hodnocení, tisk dokumentů, atp. V Moodle by měly být umístěny 

podklady a probíhat komunikace. V současnosti dochází k transformaci. Zdůraznila, že Moodle zároveň 

nemá ambici nahradit prezenční výuku. 

2. Výkonný ředitel Institutu managementu Ing. Vojtěch Opleštil, MIM seznámil senátory s návrhem 

akreditace programu Executive MBA. Bude navrženo jeho schválení formou per rollam, a to v průběhu 

června 2023. 

3. Pan děkan informoval senátory o změně na pozici proděkanky pro pedagogiku, kdy od 1. 7. se 

proděkankou stává Ing. Hana Lorencová, Ph.D. (pozn. zapisovatele: schváleno na zasedání AS FPH dne 

1. 7. 2022). Zároveň pan děkan avizoval, že Ing. Lorencová jako členka vedení bude navržena do 

Vědecké rady FPH a přestane být členkou AS FPH. 

4. Proběhla diskuze ohledně vedlejších specializací – zejména ohledně přihlašování a způsobu ukončení 

soubornou zkouškou, resp. zrušení souborné zkoušky a dále o aktualizaci kritérií pro habilitační a 

jmenovací řízení, zaměnitelnosti jednotlivých kritérií. 

Příští řádná schůze AS FPH bude svolána v průběhu zimního semestru 2023/2024.  

 
 

Zapsal: Ondřej Machek 
 
V Praze dne 7. 6. 2023 
 
Přílohy zápisu z jednání: 
1. Návrh děkana na složení Disciplinární komise FPH 
2. Zpráva o hospodaření FPH VŠE za rok 2022 
3. Návrh rozpočtu FPH VŠE na rok 2023 
4. Výroční zpráva o činnosti FPH za rok 2022 
5. Volební řád AS FPH 

 
 
 


